



KOREA  
TOURISM  
ORGANIZATION



부산관광공사  
BUSAN TOURISM ORGANIZATION

# 8D6/7N BEST OF BUSAN KOREA

## 8天6/7晚 完美之韩国釜山



KRBBUW | Nov 2024 - Mar 2025

### COUNTRY FOCUSED

Korea's second biggest city, Busan has plenty to offer, from beautiful beaches and succulent seafood to traditional markets and mural villages.

GAMCHEON CULTURE VILLAGE



Wifi  
Router



PACE



Relaxed



Active

# HIGHLIGHTS

## BUSAN

- Gamcheon Cultural Village
- Busan Air Cruise
- BIFF Square
- Nampodong
- Spa Land Centum City
- Haeundae Beach Train
- Cheongsapo Daritdol Observatory
- Haedong Yonggungsa Temple
- Gwangalli Beach

## ULSAN

- Special Whale Culture Village

## GYEONGJU

- Hwangridan Street
- Cheomseongdae Observatory
- Daereungwon Tomb Complex
- Woljeonggyo Bridge

## DAEGU

- E-World Theme Park
- 83 Tower

## SEOUL

- Korea Train Express Experience\*
- Ikseondong Hanok Village
- Gwangjang Market
- Gyeongbokgung Palace
- Traditional Hanbok
- Hongdae Shopping Street



- Flight path 飞行路线
- Traverse by coach 游览车路线
- Traverse by train 火车路线
- Featured destinations 精选景点
- Overnight stays 住宿地点

## DELICACIES

### Meal Plan

6 Breakfasts, 4 Lunches, 4 Dinners

### Specialties

- Lobster Submarine Seafood Pot
- Busan's famous Pork Soup with Rice
- Pumpkin Smoked Duck
- Flaming BBQ Pork
- Ginseng Chicken Soup + Abalone (Michelin Guide)
- Pork Back-boned Stew

## 4-5★

## ACCOMMODATIONS AS STATED OR SIMILAR

- 2N** Busan Crown Harbor Hotel
- 1N** Gyeongju Commodore Hotel
- 3N** Seoul Novotel Hotel

\*Note: Hotels subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodations as stated in this list.



BUSAN AIR CRUISE

Korea 13

# 8D6N Best Of Busan Korea

## 01 SINGAPORE ▶ INCHEON

Assemble at the airport for your flight to Incheon.

(For SQ600 morning flight and arrival afternoon, tour will be 8D7N and transfer to Hotel to rest for the day.)

## 02 INCHEON ▶ SEOUL ▶ BUSAN

Lunch, Dinner

Begin your tour by taking **Korea high-speed train** ride to Busan. Upon arrival, explore Instagram checklist **Gamcheon Cultural Village**. Colorful blocks of paints and artist wall murals that offer a perfect vibrant setting with blue sky and ocean in the background. Next, enjoy a ride on **Busan Air Cruise cable** car where you enjoy view of marine, Songdo seaside and Cloud Bridge. Then, spend the evening at **BIFF Square** where you can find handprints of some Korean actors and **Nampodong** street food like ssiat hotteok and fish-shaped bread which is a popular winter snack.

(For SQ616 direct flight to Busan, tour exclude Korea High-speed train.)

## 03 BUSAN

Breakfast, Lunch, Dinner

After breakfast, head over to **Haedong Yonggungsa Temple** built beside the East Sea for breath-taking seaside view from the temple. Then enjoy a ride on **Haeundae Beach Train** where you can admire the picturesque views of Haeundae. At **Cheongsapo Daritdol Observatory**, walk out on the glass-floored observatory, 20m above the ocean with a view of the unique beauty of the mainland's coastal areas. Thereafter, relax physically and mentally at **Spa Land Centum City**, a sauna and hot spring lover haven. This evening, proceed to **Gwangalli Beach** and also get to enjoy view of Gwangan Bridge.

## 04 BUSAN ▶ ULSAN ▶ GYEONGJU

Breakfast, Lunch, Dinner

This morning, visit **Jangsaengpo Whale Culture Village** to see the good old days of whaling through sculptures and murals. Thereafter, travel to bustling street **Hwangridan Street** where the traditional architecture revamp into shops, cafes, and restaurants. Then, proceed down to **Daereungwon Tomb Complex** for the amazing sight of the royal burial mounds and one of the oldest existing astronomical **Cheomseongdae Observatory**. End the day with a visit to **Woljeonggyo Bridge**, a re-constructed covered bridge originally built during the Shilla Period. This bridge also appeared in the k-drama 'The King : Eternal Monarch' where Lee Gon waits for Tae-eul.

## 05 GYEONGJU ▶ DAEGU ▶ INCHEON ▶ SEOUL

Breakfast, Dinner

Today, visit **Daegu** and romantic **E-World Theme Park** that offer rides, entertainment, and stunning views of the cityscape from **83 Tower**. Thereafter, head to **Seoul** city for your overnight stay.

## 06 SEOUL

Breakfast, Lunch

Kick-off the day with a visit to **Ikseongdong Hanok Village**, a trendy hanok street of cafés, restaurants with unique concepts and designs operated by young artists and entrepreneurs. Continue on to the most iconic **Cyeongbokgung Palace**, the first royal palace built in the Joseon Dynasty and the

serene, peaceful and beautiful palace worth visiting for all seasons. You may get to try on **Traditional Korean Hanbok**. En-route, make a stop at a **Ginseng Gallery** and **Cosmetic Shop** for a spot of shopping. Then, visit traditional **Gwangjang Market**. Food lover can find forest of small stalls selling street food and traditional Korean food. For the adventurous may consider trying sannakji (live octopus sashimi) with tentacles still wriggle on plate. End the day with **Hongdae shopping street**.

## 07 SEOUL

Breakfast

Enjoy the day free at leisure to explore Seoul's famous sights and attractions on your own.

## 08 SEOUL ▶ SINGAPORE

Breakfast

After breakfast, drop by **Healthy Liver showroom** for a look at its renowned healthy products before transferring to Incheon International Airport for your flight back to Singapore.



HAEUNDAE BEACH TRAIN

### Service Fee Guideline:

(Based on 8D6N)

- KRW90,000 per pax

### Notes:

- The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions, and Covid-19 testing procedures.
- Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English itinerary.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- Tour leader assignment is subjective and at the discretion of the Company.
- Any detour is subject to USD250 charge per pax.
- Any deviation is subject to minimum SGD250 fare difference per pax.
- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. Additionally, for groups consisting of 20 or more passengers, a tour leader will be assigned.



## 行程亮点

### 釜山

- 甘川文化村
- 松岛海上缆车
- BIFF广场
- 南浦洞
- 海东龙宫寺
- 海云台Blue Line Park
- 海滨列车
- 青沙浦踏石展望台
- 新世界Centum City
- 温泉乐园
- 广安里海滩

### 蔚山

- 鲸鱼传统文化村

### 庆州

- 皇理团路
- 瞻星台
- 大荣原古墓群
- 月精桥

### 大邱

- E-World 主题乐园
- 83塔

### 首尔

- 益善洞韩屋村
- 广藏市场
- 景福宫
- 传统韩服
- 弘大购物街
- 韩国高铁 (KTX)



月精桥

# 8天6晚 完美之韩国釜山

## 01 新加坡 ▶ 仁川

在机场集合，搭乘航班飞往仁川。  
(对于SQ600早班航班，下午到达，行程将为8天7夜，并且当天将转移到酒店休息。)

## 02 首尔 ▶ 釜山

午餐、晚餐  
抵达后，乘坐**韩国高铁**前往**釜山**，探索**甘川文化村**，是Instagram爱好者的天堂。五颜六色的涂料和艺术家的壁画形成了完美的色彩搭配，深蓝的天空和海洋为背景更增添了活力。接下来，乘坐**松岛海上缆车**，可以将釜山松岛一带的美丽风光尽收眼底。然后，在**BIFF广场**度过傍晚，可以在地面上寻找一些韩国演员的手印，还可以在**南浦洞**找到糖杂糖果和鱼形面包等街头小吃。  
(对于SQ616直飞釜山的航班，行程不包括韩国高铁。)

## 03 釜山

早餐、午餐、晚餐  
早餐后，前往建在东海旁的**海东龙宫寺**，您将在寺庙中欣赏到令人叹为观止的海滨景色。然后，乘坐**海云台海滨列车**，欣赏海云台的风光。在**青沙浦踏石展望台**，走出玻璃地板的观景台，可以欣赏到海岸独特美丽的景色。随后，在**新世界Centum City温泉乐园**，可以享受不同主题桑拿房，放松身心。今晚，前往**广安里海滩**，还可以欣赏到蓝色大桥的美景。

## 04 釜山 ▶ 蔚山 ▶ 庆州

早餐、午餐、晚餐  
今天早上，参观**鲸鱼传统文化村**，透过雕塑和壁画了解捕鲸的昔日风采。随后，前往繁华的**皇理团路**，这里的传统建筑改造成了商店、咖啡馆和餐厅。然后，前往**大陵苑**一带，欣赏**大荣原古墓群**和韩国最古老的天文台之一**瞻星台**。结束一天的行程前，参观**月精桥**，这座重建的有盖桥最初建于新罗时期。这座桥还出现在韩剧《国王：永远的君主》中，李赞在这里等待泰乙。

## 05 庆州 ▶ 大邱 ▶ 利川 ▶ 首尔

早餐、晚餐  
今天，前往大邱，参观浪漫游乐设施的**E-World**，接着从**83塔**俯瞰整个城市。然后前往首尔市过夜。

## 06 首尔

早餐、午餐  
开始您的一天，先参观传统韩屋建筑街道的**益善洞韩屋村**，是由年轻艺术家和企业家经营的咖啡馆、餐厅和手工艺店等。然后，试穿**传统韩服**前往**景福宫**，朝鲜时代建造的首个皇宫，是四季皆宜的参观胜地。接着在**人参和化妆品商店**停下来购物一番。随后，参观**广藏市场**。美食爱好者可以在这里找到一片小摊的海洋，售卖着各种街头食品和传统的韩国美食。在结束这一天的行程前，享受一些购物在**弘大购物街**。

## 07 首尔

早餐  
享受一天的休闲时间，自由探索首尔著名的景点和景区。

## 08 首尔 ▶ 新加坡

早餐  
今天，在路上停留一下**健康肝展厅**然后前往仁川国际机场，返回新加坡，结束您难忘的旅程。



人参鸡汤+鲍鱼

行程费用未包含：  
**导游司机小费(8天6晚为标准)**  
• 每人90,000韩元

### 备注：

1. 由于不可预见的变化、天气条件，公司保留更改旅游行程、旅行安排和住宿的权利。
2. 旅游行程、酒店详情和内容均以英文行程为准。
3. 除非另有说明，否则旅游将以中文解说进行。
4. 领队指派是主观的，由公司自行决定。
5. 任何绕道需加收每人USD250的费用。
6. 任何航班偏差均需支付每人最低SGD250的票价差额。
7. 确认出发需要至少15名旅客的团体人数，20名以上旅客安排随团领队。